
Ag. Gago: Włoska liga potrzebuje takich graczy jak Fernando

News - ASRoma.pl

Agent Fernando Gago, Simne Piccotti, skomentował wczoraj w krótkim

wywiadzie początek sezonu w wykonaniu swojego podopiecznego. Oto

jego słowa.

 

Poprzez stronę tuttomercatoweb.com, Piccotti zdecydowanie chwali pomocnika

Romy:

- Uważam go za gracza z najwyższej półki. Ma wielki talent i podnosi jakość gry

swojej drużyny. Pokazał to na boisku. Fernando idealnie zintegrował się z nowym

środowiskiem już w pierwszych meczach. Uważam, że spisuje się świetnie.

 

Agent wyjaśnił też, dlaczego Argentyńczyk wybrał ofertę Romy, choć interesował się

nim także Inter:

-  Ponieważ Roma wykonała ten skok do przodu w porównaniu do Interu. Roma

chciała go u siebie, starała się o niego, a w końcu go kupiła. Uważam, że Fernando

jest w grze Luisa Enrique bardzo ważnym ogniwem. Włoska piłka potrzebuje takich

piłkarzy jak Fernando Gago. Bardzo szybko myśli i analizuje sytuacje, a to

niezmiernie ważne. Inter popełnił błąd, nie kupując go.
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